
 Protokół 
XXVIII sesji Rady Osiedla św. Łazarz 

z 15 lutego 2017 r. 
 
Sesja Rady Osiedla Św. Łazarz odbyła się w siedzibie przy ul. Wyspiańskiego 27. 
Rozpoczęcie obrad nastąpiło o godz. 17:59 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 
 
W obecności kworum (12 osób obecnych) obrady XXVIII Sesji Rady Osiedla Św. Łazarz 
otworzył Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta powołano Joannę Warsztę – pracownika 
Wydziału Wspierania Jednostek Pomocniczych Miasta.  
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący odczytał porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
i zaproponował następujące zmiany: 
- dodanie punktów: 
5a.  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia listy zadań priorytetowych w zakresie budowy, 
przebudowy, modernizacji dróg oraz oświetlenia na lata 2016-2019. 
7a. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu i harmonogramu modernizacji 
pływalni letniej w Parku Kasprowicza. 
10a.Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania regulaminu konkursu na działania lokalne na 
terenie Osiedla Św. Łazarz „Łazarskie Inicjatywy Osiedlowe”. 
10b.Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Osiedla do komisji konkursowej 
ds. oceny wniosków konkursowych na działania lokalne na terenie Osiedla Św. Łazarz 
„Łazarskie Inicjatywy Osiedlowe”; 
 - połączenie punktów 12 i 13 w jeden o nazwie: Lokalizacja koszy ulicznych i stojaków 
rowerowych; 
- wykreślone z porządku obrad punktu 15, ze względu na jego omówienie na poprzedniej 
sesji.  
Radni nie wnieśli uwag. 
 

Głosowanie nad zmianą porządku obrad: 
Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
3. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zamiany nieruchomości pomiędzy 

Miastem Poznań a Międzynarodowymi Targami Poznańskimi sp. z o.o. 
 
Przewodniczący Rady, Filip Olszak, poprosił Przewodniczącą Zarządu, Marię Łazarz 
o przedstawienie pisma skierowanego do Rady przez Wydział Gospodarki 
Nieruchomościami. Przewodnicząca wyjaśniła, iż Miasto Poznań zainteresowane jest 
nabyciem udziału w prawie własności do nieruchomości znajdującej się przy ul. Głogowskiej, 
a należącej do Międzynarodowych Targów Poznańskich. Jest to nieruchomość, w której 
obecnie mieści się siedziba Straży Miejskiej. W zamian MTP otrzymałyby działki przy ul. 
Grunwaldzkiej.  
 
Godz. 18:10 – do sesji dołączył radny Tomasz Wojciechowski. Od tej pory w obradach brało 
udział 13 radnych. 
Przewodniczący zapytał o ewentualne uwagi do planowanej zamiany nieruchomości. 
W związku z ich brakiem przystąpiono do głosowania nad uchwałą pozytywnie opiniującą. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 11, przeciw – 1, wstrzymało się – 1 

 



W wyniku głosowania uchwała nr XXVIII/166/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 3). 
 
 
4. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia kandydatów na członków komisji 

konkursowej programu „Centrum Warte Poznania” na 2017 r. 
 
Przewodniczący Rady, Filip Olszak, poinformował radnych, iż wzorem lat ubiegłych należy 
wskazać kandydata Rady na członka komisji konkursowej programu „Centrum Warte 
Poznania”. Przewodniczący zaproponował, by tak jak w roku 2016 jako przedstawiciela Rady 
wskazać Przewodniczącą Zarządu, Marię Łazarz, natomiast jako kandydata rezerwowego 
radna Marię Paradowską. Radni nie wnieśli sprzeciwu. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXVIII/167/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 4). 
 
5. Projekt uchwały w sprawie zmian w planie wydatków Osiedla na rok 2017. 
 
Przewodniczący Rady, przekazał głos Przewodniczącej Zarządu, która wyjaśniła, iż 
planowane zmiany w planie wydatków Osiedla spowodowane są po części ustaleniami 
wypracowanymi z przedstawicielami Zarządu Dróg Miejskich, które odbyło się 7 lutego. Na 
spotkaniu tym ustalono listę zadań, które zostaną zrealizowane przez ZDM na terenie Łazarza 
w 2017 r.  
Pierwsza zmiana polega na przeniesieniu 27 000 zł z zadania „Opracowanie projektu remontu 
ul. Jarochowskiego” na zadanie „Doposażenie placu dla seniorów przy ul. Dmowskiego”. 
Zmiana ta podyktowana jest faktem, iż w budżecie Miasta na rok 2017 i rok 2018 
umieszczono łącznie 3 mln zł na przebudowę ul. Jarochowskiego i projekt tej przebudowy 
zostanie opłacony ze środków miejskich. „Zaoszczędzone” w ten sposób 27 tys.  
Kolejna zmiana to zmniejszenie środków na zadanie „Remont dróg i chodników na terenie 
Osiedla – zwiększenie środków celowych” o 153 tys. zł. Okazało się bowiem, iż oprócz 
229 tys. znajdujących się po stronie ZDM, przeznaczonych na remonty dróg i chodników na 
obszarze osiedla, na ten cel naliczono też 322 tys. pochodzące ze Strefy Płatnego Parkowania 
na terenie Łazarza. W związku z powyższym wspomniane 153 tys. proponuje się przeznaczyć 
na doposażenie placu dla seniorów przy ul. Dmowskiego (13 tys. zł), budowę brakującego 
fragmentu chodnika przy ul. Arciszewskiego (20 tys. zł) oraz rewaloryzację pl. 
Nowakowskiego (120 tys. zł). Na ostatnie zadanie zaplanowano już 400 tys. zł, jednak po 
opracowaniu projektu okazało się, że całkowity koszt rewaloryzacji wyniesie nieco ponad 700 
tys.  
Dalej, po ogłoszeniu przetargu na realizację zadania „Skład i druk gazetki osiedlowej” 
okazało się, iż na ten cel z planowanych 2 550 zł potrzebna będzie kwota w wysokości ok. 
1950 zł, w związku z tym, zaoszczędzone 600 zł proponuje się przeznaczyć na organizację 
festynu dla mieszkańców na placu rekreacyjnym przy ul. Dmowskiego. 
Wreszcie, ostatnia zmiana podyktowana jest przeniesieniem kwoty 2 300 zł z zadania 
„Zielony Poznań” – zakup nagród” na zadanie „Zakup materiałów promocyjnych dla 
mieszkańców”, które zostanie zrealizowane przez Wydawnictwo Miejskie „Posnania”, 
w którym możliwy będzie szerszy wybór nagród dla laureatów konkursu „Zielony Poznań”. 
Po przedstawieniu przez Przewodniczącą Zarządu proponowanych zmian do planu wydatków 
Osiedla, głos zabrał Przewodniczący Rady, który poprosił radnych o ewentualne uwagi czy 
sugestie, których radni nie zgłosili. Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym 
przystąpiono do głosowania. 
 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 



Za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania uchwała nr XXVIII/168/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 5). 
 
 
5a. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia listy zadań priorytetowych w zakresie 

budowy, przebudowy, modernizacji dróg oraz oświetlenia na lata 2016-2019. 
 
W nawiązaniu do poprzedniego punktu Przewodniczący Rady poinformował o konieczności 
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia listy zadań priorytetowych w zakresie budowy, 
przebudowy, modernizacji dróg oraz oświetlenia na lata 2016-2019, z uwzględnieniem kwoty, 
jaką Osiedle przekaże na budowę brakującego fragmentu chodnika na ul. Arciszewskiego. 
 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXVIII/169/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 6). 
 
 
6. Sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla za rok 2016. Projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z działalności Zarządu Osiedla za rok 
2016. 

 
Głos zabrała Przewodnicząca Zarządu, Maria Łazarz, która przypomniała, że gotowe 
sprawozdanie z prac Zarządu w roku 2016 zostało rozesłane na skrzynki mailowe radnych. 
Przewodnicząca przedstawiła w skrócie zawartość sprawozdania i zapytała o uwagi do niego. 
Wobec ich braku przystąpiono do głosowania.  
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

Jedna osoba opuściła salę w trakcie głosowania. 
 
W wyniku głosowania uchwała nr XXVIII/170/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 7). 
 
 
 
7. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Wolne Tory”. 
 

Przed rozpoczęciem sesji przedstawiciele Miejskiej Pracowni Urbanistycznej: Katarzyna 
Derda oraz Łukasz Brodnicki wyjaśnili powody przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu oznaczonego jako „Wolne Tory” i 
poprosili radnych o zaopiniowanie tego zamiaru. Przewodniczący zapytał o uwagi, w związku 
z ich brakiem przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXVIII/171/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 8). 
 



7a. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu i harmonogramu modernizacji 
pływalni letniej w Parku Kasprowicza.  

 
Przewodniczący oddał głos obecnym na sesji przedstawicielom Poznańskich Ośrodków 
Sportu i Rekreacji, którzy poinformowali, że został już przygotowany projekt modernizacji 
pływalni letniej na terenie Parku Kasprowicza. Projekt ten uwzględnia uwagi Rady 
i mieszkańców Osiedla zgłoszone w ubiegłym roku. Paweł Wichłacz, kierownik HWS Arena 
powiadomił, że na całą inwestycję przeznaczono prawie14 mln zł. Uzyskano również 
wszystkie niezbędne do rozpoczęcia budowy pozwolenia. Realizacja modernizacji została 
zlecona spółce Poznańskie Inwestycja Miejskie.  
Przygotowany projekt obejmuje wszystkie obiekty znajdujące się na terenie pływalni letniej, 
budowę boiska wielofunkcyjnego, oświetlenie, zagospodarowanie zielenią. Jest to więc 
projekt kompleksowy. Niecki basenów zachowają swoje dotychczasowe kształty. Powstanie 
za to nowa, wielotorowa zjeżdżalnia oraz plac do street workout’u.  
Następnie Przewodniczący Rady, Filip Olszak, zapytał o harmonogram planowanej 
modernizacji. Paweł Wichłacz odpowiedział, że celem POSiR-u jest zakończenie wszelkich 
prac przed rozpoczęciem sezonu letniego 2018. Pierwotnie przed sezonem 2017 planowano 
uruchomienie brodzika, co okazało się jednak nierealne. POSiR rozważa więc dwie opcje. 
Pierwsza z nich zakłada rozpoczęcie modernizacji po zakończeniu sezonu 2017. Druga 
przewiduje przystąpienie do robót jeszcze wiosną, co wiązałoby się jednak z zamknięciem 
pływalni w sezonie 2017. Najkorzystniejszą z opcji byłaby ta ostatnia, ze względów zarówno 
ekonomicznych, jak i organizacyjnych. Tym bardziej, że wszystkie baseny muszą zostać 
wyburzone i zbudowane na nowo. Ponadto, rozpoczęcie prac we wrześniu wiązałoby się 
z ryzykiem nieukończenia prac przed sezonem 2018. Podjęcie prac wiosną gwarantuje, że 
zostaną one zakończone najpóźniej w maju przyszłego roku. Radni uznali, że opcja ta jest 
najrozsądniejsza, zapytali jednak, czy POSiR przewiduje w zastępstwie jakiekolwiek inne 
atrakcje dla mieszkańców na terenie Parku Kaprowicza. W odpowiedzi usłyszeli, że 
rozważane jest stworzenie boiska do siatkówki plażowej, czy parku trampolin. 
Przewodnicząca Zarządu zaproponowała natomiast uruchomienie kurtyny wodnej.  
Dalej, radna Agnieszka Michalak-Pietkiewicz zapytała o plany związane z budową krytej 
pływalni w Parku Kasprowicza. P. Wichłacz odpowiedział, że na rok 2017 zabezpieczono 
środki na opracowanie koncepcji. W tym miejscu Przewodniczący Rady poprosił 
o zorganizowanie konsultacji z udziałem POSiR-u, Rady oraz mieszkańców Osiedla w celu 
uzgodnienia programu funkcjonalno-użytkowego krytej pływalni.  
Wracając do tematu, Przewodniczący F. Olszak zapytał radnych o uwagi i w związku z ich 
brakiem poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu 
i harmonogramu modernizacji pływalni letniej w Parku Kasprowicza. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXVIII/172/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 9). 
 
Godz. 19:24 – sesję opuściła radna Agnieszka Michalak-Pietkiewicz. Od tej pory w obradach 
brało udział 12 radnych. 
 
8. Projekt uchwały w sprawie wydzierżawiania terenu Parku Kasprowicza 

z przeznaczeniem na organizację eventów o charakterze targowym. 
 
Przewodniczący Rady poprosił o zreferowanie tematu Przewodniczącą Zarządu, Marię 
Łazarz, która przedstawiła pismo Zarządu Zieleni Miejskiej, zwracającego się do radnych 
z prośbą o zaopiniowanie organizacji eventów o charakterze targowym na terenie Parku 
Kasprowicza. Wydarzenia takie odbywały się już w parku wielokrotnie, Przewodnicząca 
zaproponowała jednak, by w umowach z podmiotami organizującymi takie przedsięwzięcia 
umieścić zastrzeżenia dotyczące obowiązku uporządkowania terenu całego parku po 



zakończeniu imprezy oraz zakazu wjazdu pojazdów typu food truck na wyremontowane alejki 
spacerowe. Pojazdy te powinny poruszać się tylko i wyłącznie po utwardzonej nawierzchni 
dookoła Areny. Radni zgodzili się z tymi uwagami. Przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXVIII/173/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 10). 
 
9. Projekt uchwały w sprawie przyznania diet dla członków organów Osiedla. 
 
Przewodnicząca Zarządu przypomniała, że projekt uchwały przyznającej diety radnym została 
rozesłana na skrzynki mailowe. Radni nie wnieśli do niej uwag. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXVIII/174/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 11). 
 
10. Przedstawienie modyfikacji regulaminu konkursu Łazarskie Inicjatywy Osiedlowe. 
 
Po raz kolejny głos zabrała Przewodnicząca Zarządu, Maria Łazarz. Zmodyfikowany 
regulamin został przesłany do radnych z prośbą o ewentualne uwagi. Wprowadzone zmiany 
dotyczą terminów, sposobu składania wniosków oraz składu komisji, która została 
zmniejszona z 10 do 8 członków. Radni nie wnieśli uwag. 
 
10a. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania regulaminu konkursu na działania 

lokalne na terenie Osiedla Św. Łazarz „Łazarskie Inicjatywy Osiedlowe”. 
 
W nawiązaniu do punktu powyższego radni przystąpili do głosowania nad projektem uchwały 
w sprawie zaopiniowania nowego regulaminu „Łazarskich Inicjatyw Osiedlowych”. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXVIII/175/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 12). 
 
 
 
10b. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Osiedla do komisji 

konkursowej ds. oceny wniosków konkursowych na działania lokalne na terenie 
Osiedla Św. Łazarz „Łazarskie Inicjatywy Osiedlowe”. 

 
W związku ze zmniejszeniem liczby członków komisji konkursowej z 10 do 8 zmianie uległa 
również liczba radnych wchodzących w jej skład. W roku 2017 będzie w niej zasiadać nie 8 
a 6 radnych. Przewodnicząca Zarządu zaproponowała następujące osoby: 
- Filip Olszak 
- Maria Łazarz 
- Wojciech Dera 
- Bogna Zielińska 
- Agnieszka Glapa 
- Maria Paradowska 
- Bogumiła Maćkowiak – jako kandydat rezerwowy 



- Roman Modrzyński – kandydat rezerwowy 
Radni nie wnieśli uwag. 
  

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXVIII/176/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 13). 
 
11. Przedstawienie wypracowanego z Zarządem Dróg Miejskich planu prac 

„drogowych” na terenie Osiedla. 
 
Przewodnicząca Maria Łazarz zapoznała radnych z wypracowanym z Zarządem Dróg 
Miejskich planem prac drogowych, które zostaną zrealizowane na terenie Osiedla w 2017 r. 
Jako priorytety w zakresie remontów dróg i chodników wskazano ul. Dmowskiego, 
Siemiradzkiego, Biedrzyckiego oraz Winklera. Ze środków pochodzących ze Strefy Płatnego 
Parkowania postanowiono wyremontować chodnik na ul. Konopnickiej oraz ul. Matejki. Co 
do przebudowy ul. Kolejowej Rada dowiedziała się, że jak dotąd nie udało się wyłonić 
wykonawcy. Kolejnymi zadaniami dotyczącymi Łazarza, omawianymi podczas spotkania 
z ZDM były: wprowadzenie Strefy Płatnego Parkowania, realizacja projektu PBO 
„Rowerowy Łazarz”, modernizacja trasy rowerowej na ul. Dmowskiego oraz przebudowa ul. 
Jarochowskiego i Chociszewskiego. 
 
Obecny na sesji mieszkaniec Osiedla zapytał radnych o to, czy mieszkańcy Osiedla będą 
mogli brać udział w ustalaniu najważniejszych założeń dotyczących przebudowy ul. 
Jarochowskiego. Przewodniczący Filip Olszak poinformował, że w pierwszej kolejności 
zostanie wyłoniony wykonawca przebudowy, a następnie zostaną przeprowadzone 
konsultacje przy udziale mieszkańców. Projekt zostanie więc opracowany dopiero po 
konsultacjach ze wszystkimi zainteresowanymi. Przewodnicząca Zarządu uzupełniła, że 
konsultacje te nie odbędą się wcześniej niż w kwietniu.  
 
 
12. Lokalizacja koszy ulicznych stojaków rowerowych na terenie Osiedla. 
 
Przewodnicząca poinformowała, iż ze środków będących w dyspozycji Osiedla wystarczy na 
zakup i montaż 15 koszy ulicznych oraz ok. 35 stojaków rowerowych. Radni zostali 
poproszeni o wskazanie proponowanych lokalizacji 35 stojaków oraz 11 lokalizacji koszy 
ulicznych, pozostałe 4 kosze zostaną umieszczone w miejscach wskazanych w ubiegłym 
roku, na które ówcześnie nie starczyło środków.  
 
 
13. Przedstawienie informacji ze spotkania dotyczącego reformy oświaty z dyrektorami 

szkół podstawowych i gimnazjów z terenu Osiedla. 
 
Przewodnicząca poinformowała o spotkaniu z przedstawicielami wydziału oświaty 
i dyrektorami placówek oświatowych terenu Osiedla w sprawie zmiany obwodów szkół. 
Zmiana ta podyktowana jest przede wszystkim powstaniem nowej szkoły podstawowej nr 33, 
która liczyć będzie 759 uczniów. Szkoła mieścić się będzie w Zespole Gimnazjalno-
Licealnym, w którym jeszcze przez 3 lata działać będzie gimnazjum, a przez 4 liceum. 
Następnie placówki te zostaną zlikwidowane, a przy ul. Wyspiańskiego 27 działać będzie już 
tylko Szkoła Podstawowa nr 33. Obwód SP nr 9 pozostaje bez zmian. Obwód SP77 zwiększy 
się o 67 osób, obwód SP nr 61 zmaleje o 74 osoby, a Szkoły Podstawowej nr 26 aż o 527. 
Żeby w pewien sposób zrekompensować tak dużą utratę uczniów, Przewodnicząca Zarządu 
zaproponowała, aby w formie uchwały zawnioskować o włączenie do obwodu SP26 kwartału 
ulic: Kanałowa, Małeckiego, Głogowska, Gąsiorowskich. Szkoła Podstawowa nr 69 przejmie 



starsze klasy Gimnazjum nr 53, a Gimnazjum nr 51 zostanie przekształcone w liceum 
terapeutyczne. 
 
W związku z propozycją Przewodniczącej postanowiono rozszerzyć porządek obrad o punkt 
13a. 
 

Głosowanie nad zmianą porządku obrad: 
Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
 
 
 
 13a.Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Poznania i Rady Miasta 

Poznania o włączenie do obwodu Szkoły Podstawowej nr 26 kwartału ulic: 
Kanałowa, Małeckiego, Głogowska, Gąsiorowskich. 

 
Głosowanie nad projektem uchwały: 

Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
 

Godz. 20:25 – sesję opuścił radny Piotr Pałgan. Od tej pory w sesji brało udział 11 radnych. 
 
14. Zapoznanie Radnych z przekazaną korespondencją, przedstawienie bieżącej 

informacji z prac Zarządu Osiedla między sesjami. 
 
Przewodnicząca Maria Łazarz przekazała radnym informacje dotyczące: 
- odbioru placu rekreacji dla seniorów przy ul. Dmowskiego; 
- realizacji zadania „100 drzew dla Łazarza”; 
- zamiaru przekształcenia Młodzieżowego Domu Kultury nr 3 w filię. 
 
15. Wolne głosy i wnioski. 
 
Radni nie wnieśli żadnych wniosków. 
 
16. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 
obrady sesji. Sesję zakończono o godz. 20.30 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                 Przewodniczący obradom: 
 
 (-) Joanna Warszta                                               (-) Filip Olszak 
 
 
 



Przewodniczący        Poznań, 8 lutego 2017 r. 
Rady Osiedla Św. Łazarz 
 

Na podstawie § 27 ust. 1 pkt 2 uchwały nr LXXVI/1124/V/2010 Rady Miasta Poznania  
z dnia 31 sierpnia 2010 r. w sprawie uchwalenia statutu Osiedla Św. Łazarz 

zwołuję 
 

XXVIII sesję Rady Osiedla Św. Łazarz, 
która odbędzie się 15 lutego 2017 r. (środa) o godz. 17:30 

w siedzibie Rady przy ul. Wyspiańskiego 27. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zamiany nieruchomości pomiędzy Miastem 

Poznań a Międzynarodowymi Targami Poznańskimi sp. z o.o. 

4. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia kandydatów na członków komisji 

konkursowej programu „Centrum warte Poznania” na 2017 r. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w planie wydatków Osiedla na rok 2017. 

6. Sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla za rok 2016. Projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia sprawozdania rocznego z działalności Zarządu Osiedla za rok 2016. 

7. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Wolne Tory”. 

8. Projekt uchwały w sprawie wydzierżawiania terenu Parku Kasprowicza 

z przeznaczeniem na organizację eventów o charakterze targowym. 

9. Projekt uchwały w sprawie przyznania diet dla członków organów Osiedla. 

10. Przedstawienie modyfikacji regulaminu konkursu Łazarskie Inicjatywy Osiedlowe. 

11. Przedstawienie wypracowanego z Zarządem Dróg Miejskich planu prac „drogowych” 

na terenie Osiedla. 

12. Lokalizacja koszy ulicznych i stojaków rowerowych na terenie Osiedla. 

13. Przedstawienie informacji ze spotkania dotyczącego reformy oświaty z dyrektorami 

szkół podstawowych i gimnazjów z terenu Osiedla. 

14. Zapoznanie Radnych z przekazaną korespondencją przedstawienie bieżącej informacji 

z prac Zarządu Osiedla między sesjami. 

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący 
Rady Osiedla Św. Łazarz 

 
(-) Filip Olszak 

 
 
 
 


